
 
Z Á P I S 

z pracovní valné hromady okrsku Zahořany 
 v Zahořanech 8.2.2017 

 
Program: 

1) Zahájení 
2) Kontrola usnesení 
3) Naplánování výroční valné hromady okrsku 
4) Slovo velitele okrsku 
5) Slovo starosty OÚ 
6) Diskuse 
7) Závěr 

 
 
Zahájení – p. Dolejš 
p. Dolejš přivítal přítomné a hosta – starostu obce Ing. Jandečku 
 
Kontrola usnesení – p. Dolejš 
Minulá schůze byla kvůli naplánování výročních valných hromad, všude se v pořádku uspořádaly, byl 
jsem na všech a byly zajímavé. Také jsem se zúčastnil okrskové valné hromady Milavečského okrsku 
v Nahošicích. 

 
Naplánování výroční valné hromady okrsku – p. Dolejš 
Hříchovice 4.3.2017 od 19:00  
Připomínám, aby si všichni vedoucí připravili krátkou zprávu, promítneme si video okrskového týmu, 
dětí a žen.  
Program bude: zpráva výboru, zpráva velitele, vedoucího mládeže, zpráva strojníka, referentky žen a 
zpráva o hospodaření. 
Občerstvení zajistí Franta Kopec, zaplatí obec. 
Pozvání hostů – milavečské pozve p. Odvody, na okrese je termín výročky nahlášen 
Zajištění účasti – každý sbor zajistí alespoň 5 členů ze sboru. Celkem max 40 lidí. Svoz si zajistí každý 
sbor individuálně.  
 

Slovo velitele okrsku – p. Odvody 
Ke konci roku byl velitelský den – za nás nebyly přítomny všechny sbory. 
Na jaře bude školení velitelů a strojníků – každý ode mě dostal pozvánku – velitelé musí 3 x za 5 let a 
strojníci 1 x za 5 let,  
Zdravotní prohlídky – lékařská prohlídka je platná 2 roky 

 
Slovo starosty obce 
Každý ode mě dostal přehled chybějících zdravotních prohlídek – Lékařský posudek z prohlídky přinést 
hned na obec, kdyby se něco stalo, je třeba to mít zaevidované. 
Školení velitelů – pokud nemá sbor proškolené osoby, může krajský HZS jednotku zrušit a obec musí 
platit jiné jednotce. Obec zabezpečí refundaci mzdy. Případně osobně kontaktuji zaměstnavatele a 
pokusím se domluvit uvolnění na školení.  Podali jsme žádost o dotaci na nové hasičské vozidlo – do 3 
měsíců se dozvíme, zda byla žádost schválena. Další žádost bude podána na Kraj – celkem bychom měli 
dostat dotaci 660tis.  
Opět obnovíme smlouvy na sečení trávy pro obec.  



Sběr železa 2017 půjde na Vás, sbory můžou opět vybírat železo – na obec pouze přinesete dodací list, 
aby mohla obec vykázat sběr železa.  
Zabezpečení techniky – pokud zjistí strojník, že je třeba udělat opravu, nahlaste mi předem, co je potřeba. 
Na faktuře pak musí být příjemcem Obec Zahořany.  
Pokud obec cokoliv organizuje, nemusí mít EET. Pokud je pořadatelem sbor – má limit 175tis.  
Dostal jsem od plk. Pavlase sledování výjezdů – měli byste jako JPO V vyjet do 10ti minut. Kraj to 
sleduje a kritizuje nás za pozdní výjezdy. V roce 2016 jsme měli 3 pozdní výjezdy (výjezd v Bořicích byl 
planý poplach.) 
Poznámka František Kruml: dnes když je to přes telefony svolávané, tak stačí vymačknout telefon a 
hasiči ví, že jednotka nevyjede. 
p. Jandečka: máme družstvo dětí a okrsková družstva žen a mužů, která se zúčastňují soutěží – všechna 
družstva mají nedostatek lidí a rádi přivítají nové členy.  
Kuželkáři by také byli rádi, kdyby na kuželky chodili lidé z našich obcí. Spíše je zatím navštěvují cizí 
lidé. Dobře je také využíván kulturák v Zahořanech – nově sem např. chodí cvičit Oprechtičtí hasiči. 

 
 
Diskuse:  
Pepa Hoffmann:  
vedoucí mládeže ví, že mají povinnost být řádně proškoleni, pokud nejsou proškoleni, tak padá podpora 
ze strany SH ČMS – chybí nám proškolení v Bořicích a v Zahořanech.  
Dále vybavení pro děti musí vyhovovat všem normám – vedoucí je trestně zodpovědný.  
Podařilo se dotáhnout dotace pro děti ve Staněticích a Hříchovicích. 
 
Václav Kruml: budeme mít nového vedoucí družstva Honzu Kellnera – pokud někdo půjdete na školení 
velitelů, tak by šel s vámi. 
 
Jindřich Horn: zvu vás na hasičský bál v Zahořanech v sobotu 11.2.2017, odvoz z bálu je zajištěn v půl 3, 
dovoz zajištěn není 
 
p. Dolejš: do výročky by měl být naplánován přibližný termín okrskové soutěže a schůze před soutěží. – 
soutěž může být do konce září. 
 
Frrantišek Kruml: – termín budeme znát do výročky okrsku 
 
p. Šimánek: placení za sekání trávy pro obec, nesouhlasím s tím, že všechny sbory dostávají stejně, 
přestože mají sbory různé výměry. 
p. Jandečka: – probereme to spolu po valné hromadě – Stanětice mají zase jinou podporu od obce. 

 
Závěr  – p. Dolejš 
Děkuji za dobrou účast a žádám Vás, aby byla dobrá účast i na výročce okrsku. 

 
 
 
 
 
V Zahořanech 
4.11.2016 
 
Zapsal: Volmut Pavel  




